



Bear Class Newsletter June 2017

Reading

Dear Parents,

It is marvellous to behold what a bevy of nascent polymaths the Bears are becoming, how fluid are their sentences when they answer questions, how they muster intelligence when posed with a conundrum, and how charming they never fail to be during each lesson.

Many Thanks,

T. Mathew

Week 1 Unit 2 Week 4: Animals Babies

Week 2 Prepare for Speech Contest

Week 3 Prepare for Speech Contest

Week 4 Prepare for Speech Contest

Phonics

Dear parents,

This month we will be focusing on preparing for Bear class's speech contest. Again we will be doing keynotes presentation for our speech contest. Making keynotes is a lot of work and normally in class we only have about two weeks of class time to do our keynotes. This often doesn't allow Bear class to have enough time to memorise their keynotes and they only do a basic presentation. We will be have more time to prepare our speech contest's keynotes and make sure they memorise their presentation and are familiar with their keynotes.

June

Week 1- Unit 2 Week 4

Week 2 – Prepare for Speech Contest

Week 3 - Prepare for Speech Contest

Week 4 - Prepare for Speech Contest

Week 5 - Prepare for Speech Contest

Grammar

Dear parents,

We will be discussing many grammar concepts for the month of June. We will cover the concepts of common nouns, proper nouns, and collective nouns. We will also discuss adjectives and verbs as too, and review of materials discussed throughout this year.

Thank you,

May 31st - June 3rd - Review

June 5th – June 9th – Prepare for Speech Contest

June 12th – June 16th - Prepare for Speech Contest

June 19th – June 23rd - Prepare for Speech Contest

June 26th – June 30th - Prepare for Speech Contest

Composition

Dear Parents,

This month we will be preparing for the Speech Contest so will spend time practising their speeches to make sure they can read them clearly, smoothly and from memory. We will make sure they understand all the vocabulary and have a good understanding of the content.

If you have any questions, then please feel free to ask me. Well done so far!

Please see below for a detailed schedule of June.

June will see us continue to use the skills learnt in the other classes to develop our composition writing in an interesting and creative manner.

Week 1- A Family Activity

Week 2- Prepare for the Speech Contest

Week 3- Prepare for the Speech Contest

Week 4- Prepare for the Speech Contest

Week 5- Prepare for the Speech Contest

All the Best,

Teacher Eamonn



Bear Class Newsletter June 2017

Reading

親愛的家長您好：

小熊班的孩子是一群變得越來越學識淵博的小孩，他們回答問題也越來越流暢，在課堂上他們的學習態度也越來越好，也越來越有勇氣來面對課程中遇到的難題，在課堂中的表現也越來越棒喔！

Many Thanks,

T. Mathew

第一週: 單元 2 第 4 週 主題: Animals Babies:

第二週: 準備演講比賽

第三週: 準備演講比賽

第四週: 準備演講比賽

發音課程

這個月我們將聚焦在我們小熊班的演講比賽練習上，我們將會在一次的完成我們演講比賽的專題製作，要做一個專題報告有許多小細節的工作要做，我們大概有兩週的時間來製作他們的專題部分，這個部份就不太允許讓小熊班的孩子有多餘的時間可以背他們的稿子，也只能完成比較初淺的專題，所以我們將會把時間拉長來做他們演講比賽的專題上，也要確認每個孩子是否能將他們的專題稿子盡量背熟。

六月份

第一週- 單元二第四週

第二週-準備演講比賽

第三週-準備演講比賽

第四週-準備演講比賽

第五週-準備演講比賽

文法課程

在六月份我們將討論許多文法的觀念，這些觀念包括共同名詞，普通名詞及集合名詞等等。我們也會討論到一些形容詞及動詞的部分，也會複習我們之前所學過的相關語法。

Thank you,

Tr. John

May 31st - June 3rd – 複習

June 5th – June 9th - 準備演講比賽

June 12th – June 16th - 準備演講比賽

June 19th – June 23rd - 準備演講比賽

June 26th – June 30th - 準備演講比賽

作文

親愛的家長您好：

這個月我們將進行演講比賽的事前準備，所以我們會花較多的時間在他們的演講準備上，讓他們有充分的準備將稿子可以背得很清晰很流暢，我將會讓孩子們理解所有單字的字義及讓他們對於他們的題材能很清晰的了解。

假如您有任何孩子學習上的問題，請您不要客氣與我討論，目前為止他們表現得都很不錯！

以下是我們六月份的月報

六月我們將繼續在其他課堂上運用我們所學習過的技巧來培養出孩子寫出一篇有趣又既有創造力的作文。

第一週- 主題: A Family Activity

第二週- 準備演講比賽

第三週- 準備演講比賽

第四週- 準備演講比賽

第五週- 準備演講比賽

All the Best,

Teacher Eamonn